

Adrian Hemler

Die Methodik der »Eingriffsnorm« im modernen Kollisionsrecht

Zugleich ein Beitrag zum Internationalen Öffentlichen Recht und zur Natur des ordre public

[The Methodology of »Mandatory Provisions« in Modern Conflicts of Laws. Including a Contribution on International Public Law and the Nature of the Ordre Public.]

Published in German.

Adrian Hemler identifies the application of overriding mandatory provisions as a symptom of numerous fundamental uncertainties in the doctrine of private international law. He finds that the theory of overriding mandatory provisions obscures the fact that private international law needs further differentiation with conflict-of-law rules yet to be developed. Based on this, he reasons that the doctrine of the ordre public simply states the supremacy of constitutional law.

Adrian Hemler Geboren 1991; Studium der Rechtswissenschaft in Berlin; seit 2018 Rechtsreferendar am LG Baden-Baden (OLG-Bezirk Karlsruhe); 2019 Promotion am Lehrstuhl für Bürgerliches Recht, Internationales Privat- und Verfahrensrecht und Rechtsvergleichung der Universität Konstanz.



2019. XXV, 315 pages. StudIPR 424

ISBN 978-3-16-158317-9
DOI 10.1628/978-3-16-158317-9
eBook PDF 74,00 €

ISBN 978-3-16-158316-2
sewn paper 74,00 €

Order now:

[https://www.mohrsiebeck.com/en/book/die-methodik-der-eingriffsnorm-im-modernen-kollisionsrecht-9783161583179?](https://www.mohrsiebeck.com/en/book/die-methodik-der-eingriffsnorm-im-modernen-kollisionsrecht-9783161583179?no_cache=1)

[no_cache=1](mailto:order@mohrsiebeck.com)

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104